
Referat fra styremøte i Norsk forening for dermatologi og venerologi (NFDV) 

 

Sted:  Sola Strand Hotel 

Tid: Onsdag 18.4.2018 kl. 17:00 

Innkalt:  Petter Gjersvik, Katarina Zak Stangeland, Kjersti Danielsen (vara), Bjørnar Halsør 

Moen (deler av møtet)  

Forfall: Jan Cezary Sitek, Thor Henry Andersen 

 

Følgende saker ble behandlet: 

 

1. Godkjenning av innkalling og sakliste 

Innkalling og sakliste ble gjennomgått og godkjent. 

 

2. Godkjenning av referat fra styremøte 12.03.18 

Referat fra forrige styremøte ble gjennomgått og vedtatt med mindre endringer. 

 

3. Katarina orienterer fra NDA styremøte, 13.04.18 Kastrup  

Utkast til referat fra styremøtet i NDA ble gjennomgått. Hovedpunktene var:  

 GDPR (General Data Protection Regulations) krever skriftlig godkjenning av alle medlemmer om 

oppføring i medlemsregisteret. Petter har sent forespørsel til Legeforeningen om saken, som tas 

opp på neste styremøte.  

 Et nordisk kurs i norsk regi er ønsket. Saken diskuteres på neste styremøte.  

 Reisestipend: NDA vil refundere deler av reisestipend til nordisk kongress i 2019 for inntil fem 

deltakere fra Norge. 

 

4. Reisestipend Nordisk 2019: 

NFDV vil opprette reisestipend for LIS-leger og stipendiater til nordisk kongress i Gøteborg 2019.  

Saken tas opp på neste styremøte.  

 

5. Novartis-stipend.  

Styret bekreftet vedtak per e-post om å tildele Novartis-stipend til Silje Solberg (50 000 kr), Lene 

Frøyen Sandvik (20 000 kr) og Olaf Antonsen (20 000 kr).  

 

6.  NFDVs reisestipend: 

Tidligere vedtak ble annullert. Styret bekreftet vedtak per e-post om å tildele NFDVs reisestipend til 

Mari Løset (20 000 kr) og Eva Rehbinder (15 000 kr).  

 



7. Nordisk behandlingsregister for atopisk eksem:  

Styret bekreftet vedtak per e-post om å bevilge inntil 30 000 kr for dekning av reiseutgifter ved 

deltakelse på etableringsmøte for nordisk behandlingsregister for atopisk dermatitt i Stockholm 

26.6.2018.  

 

8. NFDVs reisestipend  

Styret vedtok å utlyse nye reisestipender for tildeling på høstmøtet. Petter følger opp. 

 

9. Gjør kloke valg-kampanjen:  

Kvalitetsutvalget har hatt møte med Legeforeningens sekretariat og deltatt på et seminar. Ragnar 

Faye vil rapportere om dette på generalforsamlingen. 

 

10. Høring:  

Legeforeningens høringsuttalelse om forslag til endringer i MSIS-forskrift og forskrift om 

allmennfarlige, smittsomme sykdommer går ut uten innspill fra NFDV pga. mangelfulle 

tilbakemeldinger fra aktuelle venerologer. 

 

11. Forberedelse til årsmøte og generalforsamling:  

 Cathrine fra CIC gikk gjennom praktiske detaljer ved møte og årsmøtemiddag.  

 Bjarte Steinkjer stiller som møteleder på generalforsamlingen. 

 Hudavdelingen ved SUS stiller med møteledere på fredagen 

 Stemmetellere: Ved behov vil stemmetellere velges 

 Regnskapet for 2017 ble gjennomgått. Fremlegges på generalforsamlingen av Katarina i Thor 

Henrys fravær. 

 Forslaget til budsjett for 2019 ble gjennomgått. Fremlegges på generalforsamlingen av Katarina.  

 

12. Eventuelt 

Ingen saker ble tatt opp. 

 

Referat: Katarina Zak Stangeland/PG 

 


